



श्री नरेंद्र मोदी भारत के प्रधान मंत्री

साथियो, रमज़ान का भी पवित्र महीना शुरू हो चुका है । जब पिछली बार रमज़ान मनाया गया था तो किसी ने सोचा भी नहीं था कि इस बार रमज़ान में इतनी बड़ी मुसीबतों का भी सामना करना पड़ेगा । लेकिन, अब जब पूरे विश्व में यह मुसीबत आ ही गई है तो हमारे सामने अवसर है इस रमज़ान को संयम, सद्भावना, संवेदनशीलता और सेवा-भाव का प्रतीक बनाएं । इस बार हम, पहले से ज्यादा इबादत करें ताकि ईद आने से पहले दुनिया कोरोना से मुक्त हो जाये और हम पहले की तरह उमंग और उत्साह के साथ ईद मनायें ।



Shri Narendra Modi
Prime Minister of India

Friends, the holy month of Ramzan has also started. While celebrating Ramzan the previous time, no one would have thought that there would be so many difficulties during Ramzan this time. However, now that the whole world is in the midst of this crisis, we have an opportunity to make this Ramzan a symbol of restraint, harmony, sensitivity and spirit of service. This time, let us pray even more fervently that the world may be freed from the Coronavirus by the time of Eid, so that it can be celebrated enthusiastically and energetically like earlier times.



Shri Narendra Modi
Premier ministre de l'Inde

Mes amis, le mois sacré de Ramadan a également commencé. En célébrant Ramadan la fois précédente, personne n'aurait pensé qu'il y aurait autant de difficultés pour cette fois. Cependant, maintenant que le monde entier est au milieu de cette crise, nous avons l'occasion de faire de ce Ramadan un symbole de retenue, d'harmonie, de sensibilité et d'esprit de service. Cette fois, prions encore plus ardemment pour que le monde soit libéré du Coronavirus au moment de l'Aïd, afin qu'il puisse être célébré avec enthousiasme et énergie comme les temps précédents.



شري ناريندرا مودي
رئيس الوزراء الهندي

أصدقائي، لقد بدأ شهر رمضان المبارك.
أثناء الاحتفال بشهر رمضان في المرة
السابقة ، لم يكن أحد يظن أنه سيكون
هناك الكثير من الصعوبات خلال شهر
رمضان هذه المرة. ومع ذلك ، الآن ،
وبعد أن أصبح العالم كله في خضم هذه
الأزمة ، لدينا فرصة لجعل شهر رمضان
رمزا لضبط النفس والانسجام والرقّة
وروح الخدمة. هذه المرة ، دعونا نصلي
أكثر كي يتحرر العالم من فيروس كورونا
بحلول العيد ، بحيث يمكن الاحتفال به
بحماس وحيوية مثل الأوقات السابقة.

Last modified: 09:55
